



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 4 日。)異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號: 302440458
Application No.:

- [540] 商標 : A **CYMA**
Mark: B CYMA
C Cyma
D cyma
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、 Solvil et Titus S.A.
地址 : 38, chemin du Grand Puits, Case postale 128, 1217 Meyrin 2,
Applicant's Name, Address: Geneve, Switzerland
- [740/7 註冊申請人的送達地址 : JONES DAY
50] Applicant's Address for 31/F EDINBURGH TOWER, THE LANDMARK, 15 QUEEN'S ROAD CENTRAL,
Service: HONG KONG
- [571] 商標描述 : N/A
Mark Description:
- [511] 類別編號 : 35
Class No.:
- [442] 公布獲接納註冊申請日 05-07-2013
期:
Date of Publication of
Acceptance for
Registration:

申請人擬修訂類別 35 的貨品/服務說明如下 :

The applicant proposes to amend the specification in Class 35 to read as follows:
類別 Class 35

Business management and organization consultancy in relation to timepieces, optical products and related accessories; business management of retail stores; the bringing together, for the benefit of others, of a variety of goods (excluding the transport thereof), enabling customers to conveniently view and purchase those goods from retail outlet, a wholesale outlet or a distributor outlet; the bringing together, for the benefit of others, of a variety of goods (excluding the transport thereof), enabling customers to conveniently view and purchase those goods from a general merchandise web site in the global communications network; the bringing together, for the benefit of others, of a variety of goods (excluding the transport thereof), enabling customers to conveniently view and purchase those goods through television shopping programmes; business administration; sales promotion services; presentation of goods on communication media, for retail purposes; advertising services; marketing; distribution of samples; management of a retail enterprise for others; information, advisory and consultancy services relating to the aforesaid; all included in Class 35.

- [210] 商標申請編號 : 302550915
Application No.:

[540] 商標：
Mark:

海亮

[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址：
Applicant's Name, Address: 王關寶
浙江省紹興縣蘭亭鎮 里木柵村 258 號

[740/750] 註冊申請人的送達地址：
Applicant's Address for Service: 李占華
香港
紅磡
新圍街 10 號 4 樓

[571] 商標描述：
Mark Description: 不適用

[511] 類別編號：
Class No.: 37

[442] 公布獲接納註冊申請日期：
Date of Publication of Acceptance for Registration: 16-05-2013

申請人擬修訂類別 37 的貨品/服務說明如下：

The applicant proposes to amend the specification in Class 37 to read as follows:

類別 Class 37

房地產開發、物業開發(包括建築); 房屋建築; 維護; 安裝服務; 修復和拆除建築物、道路、橋樑、水壩、機場、海港、發電、建築結構、排水、照明、電力和供水設施, 場地平整、開挖、土地改善; 建設用地進行的基礎工程; 建設項目管理, 土木工程, 建造(建設)和安裝安全系統, 報警和監控系統, 電力, 供熱, 通風, 空調, 給排水, 消防及其他機電工程內的任何建築物和其他土木結構的建築, 建築和安裝安全系統, 和監控系統的建設, 維護, 修復或拆除有關的專業顧問, 結構或土木工程; 鋪瀝青、建築、水下建築、拆除建築物、工廠建造、高爐的安裝與維修; 碼頭防浪堤建築、管道鋪設和維護、鋪路、港口建造、鉚接、搭腳手架、砌磚、用砂紙打磨、水下修理、商業攤位及商店的建築、建築用起重機出租、蓋房頂、安裝門窗、商品房建造、鋼結構建築、鋼棚建築、清理建築物(內部)、室內裝潢、貼牆紙、計算機硬件安裝、維護和修理; 衛生設備的安裝和修理, 浴室設備的安裝和修理, 照明設備的安裝和維修。